

Title (en)

Roller and seesaw board.

Title (de)

Roll- und Wippbrett.

Title (fr)

Planche à rouler et à balancer.

Publication

EP 0004388 A1 19791003 (DE)

Application

EP 79100922 A 19790327

Priority

DE 7809262 U 19780328

Abstract (en)

The application relates to a rolling and rocking board for playing, for training, in particular in sport types where mastery of balance is important, and for therapeutic purposes. The rolling and rocking board consists of a cylindrical member (2) and an elongate board (1) which has, arranged on the underside parallel to the longitudinal axis, at least one guide strip (5) and, at the ends, movement-limiting strips (6) for the cylindrical member (2). The guide strips (5) can be arranged asymmetrically in relation to the central longitudinal axis and the limiting strips (6) offset from the edge. The cylindrical member (2) can have circumferential grooves corresponding to the dimensions of the guide strips (5) and to their distance from one another. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Anmeldung betrifft ein Roll- und Wippbrett zum Spielen, zum Trainieren, insbesondere bei Sportarten, bei denen es auf die Beherrschung des Gleichgewichts ankommt, und zu therapeutischen Zwecken. Das Roll- und Wippbrett besteht aus einem zylindrischen Körper (2) und einer langgestreckten Platte (1), die an der Unterseite mindestens eine parallel zur Längsachse angeordnete Führungs- (5) und an den Enden Bewegungsbegrenzungsleisten (6) für den zylindrischen Körper (2) aufweist. Die Führungsleisten (5) können bezüglich der zentralen Längsachse asymmetrisch und die Begrenzungsleisten (6) vom Rand versetzt angeordnet sein. Der zylindrische Körper (2) kann den Abmessungen der Führungsleisten (5) und ihrem Abstand voneinander entsprechende rundumlaufende Rillen aufweisen.

IPC 1-7

A63B 23/04; A63C 17/04

IPC 8 full level

A63G 11/00 (2006.01); A63B 22/16 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63B 22/16 (2013.01)

Citation (search report)

- US 3389910 A 19680625 - KANZLER JR ERNEST C
- FR 1098795 A 19550822
- DE 6935053 U 19700115 - KARL FR RATHGEBER KG [DE]
- FR 1419408 A 19651126
- US 2829891 A 19580408 - GEORGE LUDWIG FREDERIC
- US 2829892 A 19580408 - LUDWIG FREDERIC G
- US 3630540 A 19711228 - SMITH WILLIAM J
- DE 7809262 U1 19780817

Cited by

GB2126109A; GB2353227A; GB2139102A; DE202011109582U1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0004388 A1 19791003; DE 2953024 A1 19820812; JP S54133932 A 19791018

DOCDB simple family (application)

EP 79100922 A 19790327; DE 2953024 A 19790327; JP 3682079 A 19790327